
198 - zapytanie, XXXI sesja Rady Miejskiej, 26 października 2016 r. 

Interpelujący radny: Anna Mrowińska 

Radna zwróciła się o informację, w oparciu o raport z audytu, w jakiej wysokości szkoły niepubliczne 

niewłaściwie wykorzystały dotacje z budżetu Miasta lub też ich nie wykorzystały? Poprosiła o 
informację za lata 2014-2016. 

Zapytała, jakie działania zostały podjęte w zakresie odzyskania tych środków i ile osób zajmuje się tą 

kwestią i w jakim wymiarze czasu? 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25629.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/540.html







